
Referat

Styremøte Hagabråten vel

31 januar-19 kl 20 – 22:30

Til stede: Kurt Frantzen, Jan B. Penne, Christian H. Rafn

Sted; hos Jan

1. **Årsmøte** dato satt til: torsdag 21 mars. kl 19? Christian spør Grethe Dalgrav om leie av Østheim velhus, som tidligere.
 - a. Epost til medlemmene. Sendes ut medio februar. Christian sender ut mail til alle husstander når årsmøtepapirene er klare
 - b. Årsberetning inkl. regnskap fra Jan; Kurt skriver.
 - c. Bevertning; Jan skaffer kaffe, te og vafler
2. **Bærum velforbund**: Disse driver som lobbyorganisasjon på vegne av vellene overfor Bærum kommune. Ingen av styremedlemmene ønsker å engasjere seg i lokalpolitikk (Christian er for tiden revisor der).
3. **Valg**:
 - a. revisor Helge Rosenberg er villig til å ta gjenvalg
 - b. Styret er ikke på valg
4. **Forslag til behandling**
 - a. Årskontingent: styre foreslår å øke fra 1800 til 2200 med virkning fra år 2020
 - b. Frist for innsending av forslag til årsmøtet: 5. mars (Kurt tar med i innkallingen)
5. **Dugnad våren 2019**
 - a. Dugnadsdagen er 6. mai. Hentes tirsdag 7. mai..
 - b. Vi innstiller på Renova igjen til å hente hageavfallet, til tross for store forsinkelser i fjor. Renova gir seg selv en straff på 1% rabatt for hver dag de blir forsinket. Jan spør Renova om tidspunktene ovenfor. Og om pris.
 - c. Vi ber beboerne om at avfallet det buntet så langt man kan (gir lavere pris).
6. **Gressklipp**: Vi fortsetter med Runes gårdsservice.
7. **Tilfluktsrommene**: Hvem eier dem? De eies av flere enn ett garasjelag. Innerst i Tollef Gravs vei er det 68 husstander som eier tilfluktsrommet sammen, iflg. Kurt. Dersom noen vil gjøre noe med tilfluktsrommene, så må alle disse samtykke. Bør informeres om til beboerne.

8. **Garasjer:** En del ønsker å oppgradere el-anleggene, pga flere el-biler. Noen tenker også på helt nye garasjer. Jan har kontaktpersoner til alle garasjelag. For å spre info. Jan har funnet ut at man kan få refundert inntil 50% av oppgradering av el-anleggene, ved oppgradering for tilrettelegging for el-bil. Jan orienterer kort på årsmøtet.
9. **Postkassestativ:** Dette er felles ansvar for de som eier postkassestativ sammen. Ellers om en ny ide: Kan det være lurt med en felles kasse for pakker for flere? Slik at man kan slippe å dra på postkontorene. Kurt hører med Posten hva som er mulig og lov.
10. **El-sykkel** Kurt luftet ideen om det kan være ønske om el-sykler til beboerne. Jan og Christian tror det neppe er interesse nok for det. Dessuten skal det administreres. Og penger involveres, noe vellet ikke har myndighet til. Annerledes om vi var borettslag.
11. **Årsmøtet i VFO 2 mars.** Kurt kan tenke seg å delta. Han ser på det.

Referent: Christian H. Rafn